

Announcement title	Saudi Awwal Bank announces the commencement of the offer of its U.S. Dollar denominated Tier 2 Capital Green Notes under its Medium Term Note Programme	يعلن البنك السعودي الأول عن بدء طرح سندات رأس مال من الشريحة الثانية خضراء ومقوّمة بالدولار الأمريكي بموجب برنامجه للسندات متوسطة الأجل	عنوان الإعلان
Introduction	With reference to the announcement made by Saudi Awwal Bank (the "Bank") published on the website of the Saudi Exchange on 02/03/1447H (corresponding to 25 August 2025G), relating to the Bank's intention to issue U.S. Dollar ("USD") denominated Tier 2 Capital Green Notes (the "Notes") by way of an offer to eligible investors in the Kingdom of Saudi Arabia and internationally pursuant to its Medium Term Note Programme (the "Programme"), the Bank is pleased to announce the commencement of the offer of Notes.	بالإشارة إلى إعلان البنك السعودي الأول ("البنك") المنشور على موقع تداول السعودية بتاريخ 1447/03/02 هـ (الموافق سندات رأس مال من الشريحة الثانية خضراء ومقوّمة بالدولار الأمريكي ("السندات") من خلال طرحها على المستثمرين المؤهلين داخل المملكة العربية السعودية وخارجها بموجب برنامجه للسندات متوسطة الأجل برنامج")، فإنه يسر البنك الإعلان عن بدء طرح السندات.	مقدمة
Issuance Type	USD denominated Tier 2 Capital Green Notes.	سندات رأس مال من الشريحة الثانية خضراء ومقوّمة بالدولار الأمريكي.	نوع الإصدار
Issuance Amount	The amount and terms of offer of the Notes will be determined subject to market conditions.	سيتم تحديد القيمة النهائية وشروط طرح السندات بناءً على ظروف السوق.	قيمة الطرح
Offering Start Date	04/03/1447H (corresponding to 27/08/2025G)	1447/03/04هـ (الموافق 2025/08/27م).	تاريخ بداية الطرح
Offering End Date	05/03/1447H (corresponding to 28/08/2025G)	1447/03/05ھ (الموافق 2025/08/28م).	تاريخ نهاية الطرح
Issuance Target Group	Eligible investors in the Kingdom of Saudi Arabia and internationally.	المستثمرين المؤهلين في المملكة العربية السعودية وخارجها.	الفئة المستهدفة من الإصدار
Lead Manager	The Bank has mandated HSBC Bank plc, Goldman Sachs International, Abu Dhabi Commercial Bank PJSC, Citigroup Global Markets Limited, DBS Bank Ltd., Emirates	قام البنك بتعيين إتش إس بي سي بانك بي إل سي، جولدمان ساكس إنترناشونال ، بنك أبوظبي التجاري بي جروب غلوبال ماركت لميتد، دي بي أس بانك أل تي دي.، بنك	الجهة المسؤولة عن إدارة الإصدار



	NBD Bank P.J.S.C., Mashreqbank psc, Mizuho International plc, Société Générale, as Joint Lead Managers in relation to the offer and issuance of the Notes.	الإمارات دبي الوطني بي. جي. أس. سي.، بنك المشرق بي أس سي، ميزوهو انترنشونال بي أل سي، وسوسيتيه جنرال، كمدراء الإصدار فيما يتعلق بطرح وإصدار السندات.	
Minimum Subscription	USD 200,000 and in increments of USD 1,000 in excess thereof.	200,000 دولار أمريكي وبزيادات بقيمة مضاعفات 1,000 دولار أمريكي.	الحد الأدنى للاكتتاب
Offer Price	To be determined at a later stage based on market conditions at that time.	يُحدد في وقت لاحق بناءً على ظروف السوق في ذلك الوقت.	سعر طرح الصك
Par Value	USD 200,000.	200,000 دولار أمريكي.	القيمة الاسمية
Return	To be determined at a later stage based on market conditions at that time.	يُحدد في وقت لاحق بناءً على ظروف السوق في ذلك الوقت.	عائد الصك
Maturity	10 years, callable after 5 years.	10 سنوات، قابلة للاسترداد بعد 5 سنوات.	مدة استحقاق الصك
Terms of Redemption	The Notes may be redeemed early in certain cases as detailed in the offering circular in relation to the Notes.	يجوز استرداد السندات في حالات معينة كما هو مفصل في مذكرة الطرح الخاصة بالسندات.	شروط أحقية الاسترداد
Additional Information	This announcement is not intended as an invitation or offer to purchase, acquire or subscribe to any securities. The Bank will announce any other relevant material developments in due course as required by the relevant rules and regulations.	لا يشكل هذا الإعلان دعوة أو عرضاً للشراء أو التملك أو الاكتتاب في أي أوراق مالية. وسيعلن البنك عن أي تطورات جوهرية أخرى ذات صلة في حينها وفقاً للقواعد واللوائح ذات العلاقة.	معلومات إضافية
	The Notes will be listed on the London Stock Exchange's International Securities Market.	ستُدرج الصكوك في السوق المالية الدولية السوق لندن للأوراق المالية.	
	The Notes will be offered, sold and delivered only outside the United States in offshore transactions to non-U.S. persons in reliance on Regulation S under the US Securities Act of 1933, as amended.	وسيتم طرح الصكوك وبيعها وتسلميها خارج الولايات المتحدة فقط وبموجب معاملات خارجية لأشخاص غير أمريكيين بالاعتماد على اللائحة إس (Regulation S) من قانون الأوراق المالية الأمريكي لعام 1933، بصيغته المعدلة.	
	The Offering End Date referred to above is the expected end date of the offering, subject to market conditions.	يعتبر تاريخ نهاية الطرح المشار إليه أعلاه تاريخًا متوقعًا ويخضع لظروف السوق.	